
Proces-verba I

Încheiat În sedinta ordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucuresti din data de 30 august 2007,

orele 15,00

Sedinta a avut loc la sediul Primariei Municipiului Bucuresti din B-du!.
Regina Elisabeta nr.47, sector 5 În sala de consiliu de la etajul III, la care au
participat 33 din cei 55 de consilieri generali.

La sedinta au participat urmatorii: domnul Primar General Adriean
Videanu, domnul Ioan Grigore Popa viceprimar al Municipiului Bucuresti,
domnul Secretar General Tudor Toma, Din partea Institutiei Prefectului
Municipiului Bucuresti doamna Roxana Stoica-director Cancelarie- Prefect al
Municipiului Bucuresti.

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii aparatului de specialitate
al Primarului General al Municipiului Bucuresti, directorii regiilor autonome
aflate În subordinea Consiliului General al Municipiului Bucuresti, presa si
televiziunea.

La sedinta au fost absenti urmatorii: Baleanu O, Bancila M, Berbecaru
A, Berghes C, Botezatu Enescu P, Botos L, Bumbas F, Câmpurean M,
Florescu O, Galetuse S, Gheorghe V, Ioan A, Meran O, Oprisan 1, Paliga S,
Purcarea S, Stan 1, Surulescu A, Tanase A, Marasescu N, Tudorache 0,
Voicu M.

DI.Secretar General Toma Tudor

În sala sunt 29 de consilieri generali. Supun la vot procesul verbal al
sedintei din data de 16.07.2007.

Cine este pentru? - 29 voturi (unanimitate)

Dna presedinta Cosma Roxana
Domnule Primar General aveti vreun amendament la ordinea de zi?

Nu.
Stimati colegi, Înainte de a va supune votului ordinea de zi de astazi

aveti de facut vreun amendament, vreo modificare, vreo solicitare la ordinea
de zi?

OI.consilier AdÎr Victor
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Bucuresti deoarece eu nu am vazut anexele 4, 5, 6 referitor la acesta si într
o sedinta ulterioara, probabil ca se va reglementa aceasta scapare.

Dna presedinte Cosma Roxana
Alte amendamente la ordinea de zi mai aveti? Nu.
Cine este pentru propunerea domnului consilier Adîr de scoatere de pe

ordinea de zi a proiectului de la pct.3 de pe ordinea de zi ? - 29 voturi
(unanimitate)

Acest punct a fost scos de pe ordinea de zi. .
Va supun spre aprobare ordinea de zi cu amendamentul votat anterior.

Cine este pentru? - 29 voturi (unanimitate).
Ordinea de zi a fost aprobata.

Va supun dezbaterii punctul 1 de pe ordinea de zi- Proiect de
hotarâre privind alegerea presedintelui de sedinta al Consiliului
General al Municipiului Bucuresti pe perioada 30.08.2007 - 30.11.2007

Va rog sa faceti propuneri.

Dna.consilier Radu Mioara

ÎI propun pe domnul consilier Mircea Valentin.

Dna.presedinte Cosma Roxana
Mai aveti si alte propuneri? - nu
Cine este pentru propunerea facuta de dna.Radu Mioara de a-I alege

În functia de presedinte de sedinta pe domnul Mircea Valentin?- 29 voturi
(unanimitate).

Va invit domnule presedinte Mircea Valentin sa conduceti sedinta în
continuare.

- au venit: domnul consilier lovici, domnul consilier Giugula si domnul
consilier Goncea -

DI.presedinte Mircea Valentin
Trecem la urmatorul ounct de oe ordinea de zi: Proiect de hotarâre
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Dl.consiiier Pop Romeo
În discutia cu domnul director Buzduga si cu membrii comisiei de

cultura este o mica modificare: trecerea de la capitolul 30 - proiecte culturale
la Teatrul Creanga a unei sume mici de 1 miliard si 300 milioane de lei vechi
la Scoala de Arta la capitolul 20 - reparatii proiecte, pentru ca la proiecte
culturale la Teatrul Creanga s-a trecut o suma mai mare. Domnul Buzduga
este În sala si stie despre ce este vorba. Amendamentele sunt trecute În
avizul comisiei de cultura. De la capitolul 30 - proiecte culturale la Teatrul
Creanga la capitolul 20 - reparatii curente la Scoala Populara de Arta a
sumei de 130.000 lei.

OI.Buzduga Dumitru - Director al Directiei Buget
Modificarea propusa se poate face fiind precizate articolele care se

modifica si institutiile. Problema este daca cu acea reducere Teatrul
Creanga poate sa-si asigure necesarul de cheltuieli pentru desfasurarea
evenimentului care a fost (am înteles ca a fost aprobat) un festival pentru
copii. Acesta s-a discutat În comisia de cultura, Directia pentru cultura.
Altminteri tehnic se poate face modificarea care s-a propus.

Dl.primar Qeneral Adriean Videanu
Domnule consilier general, absolut de acord, dar, rugamintea este sa

comunicam mai eficient. Ideea este sa nu punem În pericol acest festival
pentru copii, pe care noi ÎI consideram extrem de important si sa alocam
niste bani În alta parte.

OI.consilier Adîr Victor
Daca vad ca apare aceasta problema luam de la Administratia Parcuri,

Lacuri si Agrement fara nici o teama. Va spun clar. Avem 6.345.000 RON,
putem sa luam 130.000 RON de acolo, pentru ca eu vreau sa fac o
propunere Consiliului, cu rezerva voi vota aceasta rectificare de buget,
rugând executivul ca în prima sedinta ordinara din septembrie sa introduca
pe ordinea de zi noul ROF la Adniinistratia Lacuri, Parcuri si Agrement.
Adresez o rugaminte executivului, pentru ca dam bani de fiecare data, sute
de milioane si miliarde de lei si eu vreau sa avem un ROF, pentru a avea si
noi o anumita coordonare cu Administratia Lacuri, Parcuri si Agrement. Eu
voi vota cu aceasta rezerva care se precizeaza si În procesul verbal. Daca
nu se doreste sa se ia de la Teatrul Creanaa nu-i nimic 130 000 RON nu- -
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Dl.primar Qeneral Adriean Videanu
Domnule consilier general, absolut de acord, În schimb vreau sa va

spun ca de cel putin 1 an si jumatate nu chiar de 2 ani si jumatate, bugetul
Municipalitatii se face pe proiecte. Eu unul nu am mai acceptat aceasta
formula: domnule, îi dau un buget suficient unei anumite structuri. Domnul
Director Buzduga de la Directia de Buget, care gestioneaza bugetul
Municipiului Bucuresti nu numai al Primariei Municipiului Bucuresti de
fiecare data cere proiectele fiecarei structuri subordonate Consiliului
General, astfel încât alocarea de resurse sa se faca pe proiecte. Sigur, eu
nu spun, sunt situatii În care executia bugetara ne demonstreaza de fiecare
data acest lucru, anumite proiecte din varii considerente nu pot fi duse pâna
la capat în anul bugetar respectiv. Avem aspecte birocratice, o licitatie este
contestata în instanta, dureaza 6 luni, 8 luni, un an de zile, nu stim acest
lucru. Rugamintea este sa aveti încredere în Directia de Buget a
Municipalitatii, alocarea resurselor facându-se ... sigur este o suma foarte
mica si nesemnificativa în ansamblul bugetului si putem sa acceptam acest
lucru. Rugamintea este sa nu se transforme de acum într-o cutuma, pentru
ca alocarea bugetului Municipiului Bucuresti gestionat de Consiliul General
si Primaria Capitalei se face pe proiecte Într-o proiectie multianuala. Sunt
absqlut de acord, dupa cum stiti la Administratia Lacuri, Parcuri si Agrement
se desfasoara o misiune de audit, o misiune importanta si împreuna cu
rezultatele misiunii de audit o sa va prezentam si aceasta situatie În fata
Consiliului.

Dl.presedinte Mircea Valentin
Domnule consilier Pop va sustineti În continuare aceasta propunere de

modificare? Da.
Cine este pentru aceasta propunere de modificare a acestui proiect? 

14 voturi, împotriva? - Ovoturi, abtineri ? - 6 voturi
Aceasta propunere nu a fost aprobata.

Cine este pentru propunerea formulata de domnul consilier AdÎr ? - 27
voturi, împotriva? - Ovoturi, abtineri ? - 5 voturi (Ciuca M, Zatreanu O, Pop
R, Giugula M, Mircea V)

Aceasta propunere nu a fost aprobata.

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarâre În integralit~tp.~ ~~?
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Acest proiect de hotarâre a fost adoptat.

Ol.secretar general al municipiului Bucuresti, Toma Tudor
Sunt prezenti În sala 32 de consilieri.

Ol.consilier Goncea Liviu
Am urmatoarea Întrebare: este nevoie de aprobarea Consiliului pentru

a posta pe net sedintele noastre, În format camera web În sala si a da in
direct?

OI.presedinte Mircea Valentin
Sunt la primariiie de sector, iar sedintele sunt publice. Teoretic nu este

• nevoie, poate sa ia la cunostinta, dar nu de un vot ...

Ol.consilier Goncea Liviu
Va anunt ca de la urmatoarea sedinta vom posta pe net pe

www.CGMB.roTV.ro '"

OI.presedinte Mircea Valentin
Cine va face aceasta? Cetatenii? Exista art.42 din Legea nr.215/2001

"sedintele CGMB sunt publice", ceea ce Înseamna orice forma de
comunicare. Comunicati oficial În scris.

•
Dl.secretar general al municipiului Bucuresti, Toma Tudor
Sunt prezenti În sala 33 de consilieri generali.

- dl. Goncea paraseste lucrarile sedintei -

Ol.presedinte Mircea Valentin
Trecem la Proiect de hotarâre privind componenta nominala al

Comisiei pentru integrare europeana si a Comisiei Învatamânt, cuitlJlra9
culte din cadrul Consiliului General al Municipiului Bucuresti .

Domnul Sorin Purcarea care nu este. prezent astazi renunta la Comisia
de integrare si domnul consilier Ioan Aurelian care renunta la Comisia de
Învatamânt, cultura.
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Ona consilier Cosma Roxana
Propun sa se faca prezenta nominala Înainte de a trece la urmatorul

punct pe ordinea de zi.

Ol.presedinte Mircea valentin
Domnule secretar general va rog sa faceti prezenta nominala a

consilierilor prezenti În sala.

O\.secretar qeneral al municipiului Bucuresti, Toma Tudor

Adîr Victor Gabriel Prezent
Baleanu Dorin Alexandru

Absent
Bancila Mihai

Absent
Berbecaru Alin Dumitru

Absent

Berghes Carmen

Absent
Botezatu Enescu Petre

Absent

Botos Laurian Dragos

Absent

Bumbas Florin

Absent

Câmpurean Mariana

Absent
Ciuca Maria

Prezent
Constantin Bama Stelica

Absent
Cosma Maria Roxana

Prezent
Cruceanu Elena

Absent
Dumitrescu Vlad Dumitru

Absent
Duta Nicolae Lucian

Absent, Ivorschi Ilie Prezent

Florescu Dragos

Absent
Forascu Vasile

Prezent

Galetuse Stelian

Absent

Gheorghe Victorita

Absent

Giugula Mihai Doru

Prezent

Goncea Gheorghita Liviu

Absent
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Ivascu Tiberiu
Marasescu Nicolae
Marinescu Ioan
Meran Stefan Dan
Mircea Valentin
Moise Alina Daniela
Murg Calin
Oprisan Ion
Paliga Sorin
Paraschiv Lucian
Patica Iuliana Antoanela,
Petrovici Octavian
Pirpiliu Stefan Daniel
Pîrvu Cosmin Gabriel
Popa Grigore Ioan
Pop Romeo Teodor
Prioteasa Doru
Purcarea Sorin
Radu Mioara

Rece Olga
Stan Ion

Stan Nicusor
Surulescu Aurelia
Tanase Antonel

Tudor-Popescu Cristian
Tudorache Daniel
Tica Horatiu Florin, ,
Untaru Virgil
Voicu Mihai
Zatreanu Dan Radu

Prezent
Absent
Prezent
Absent
Prezent
Absent
Prezent
Absent
Absent
Absent
Prezent
Prezent
Prezent
Absent
Absent
Absent
Prezent
Absent
Prezent
Prezent
Absent
Prezent
Absent
Absent
Absent
Absent
Prezent
Prezent
Absent
Prezent

Sunt prezenti un numar de 22 de consilieri generali. Domnule
Ole::;;edinie va mu sa nurnaraii :sidv:;"

In acest caz, COnform artAu alin. '1 '"

7

i



Dl.presedinte Mircea Valentin
Sunt prezenti 22 de consilieri generali.
Având în vedere acest fapt nu mai sunt îndeplinite conditiile de cvorum

pentru continuarea sedintei C.G.M.B., declar sedinta închisa.

Dl.consilier Giuqula Mihai
Vedeti si dumneavoastra modul în care Partidul Democrat întelege sa

trateze interesul bucurestenilor. Fata de ordinea de zi În care o ilegalitate
savârsita pe vechiul mandat se Încearca sa fie acoperita În actualul mandat.
Nici fata de aceasta cerinta consilierii PD nu sunt de fata, cu toate ca la
alegeri s-a cerut "dati-mi Consiliul si dati-mi Primaria sa va conduc Bucuresti
ul!" Uitati cum întelege Partidul Democrat sa conduca Bucuresti-ul în bataia
de joc a cetatenilor. Sa nu uitam Parcul Bordei a fost dat în mod ilegal pe
vechiul mandat. Ce trebuie sa întelegem? Este un razboi PD - PD, sau
interesele oligarhice din cadrul PD-ului nu s-au înteles? Urmeaza sa aflam
raspunsul la sedinta urmatoare. Va multumesc.

Sedinta s-a încheiat la orele 15,40.

PRESEDINTE DE SEDINTA

Mircea Valentin

CONSILIERI

Intocmit: Eftimie D.

Ispas C.. ,:; ", .VerificatFlorea Gabi {l.(;,\L,.:.C::»
IVllrea 1\llcoleta
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